

開心果狂熱下午茶 PISTACHIO FEVER AFTERNOON TEA SET

Available from 2:30 to 5:30 p.m. daily
每日下午 2 時 30 分至 5 時 30 分供應



Double Pistachio Cheesecake
雙重開心果芝士蛋糕

Pistachio Mille Feuille
開心果千層酥

Dubai Pistachio Chocolate Bonbon
杜拜開心果朱古力

Pistachio Tiramisu Cup
開心果意大利芝士蛋糕杯

Pistachio Mochi
開心果糯米糍

Crêpe Suzette À La Minute
堂弄法式橙酒班戟

Baked Lobster Tartlet with Pistachio
焗開心果龍蝦撻

Pear and Salmon Roe Aspic with Boston Lobster
水梨三文魚子凍糕伴波士頓龍蝦

Pistachio Cream Cheese with Pickled Cucumber
開心果忌廉芝士配酸青瓜

Tuna Tataki with Exotica Umami Pearls and Pistachio Dip
煎封吞拿魚伴 Exotica Umami 醬油珍珠及開心果醬

Gourmet Sandwich
手工三文治

Pistachio Scone
開心果英式鬆餅

Coffee, Tea or Herbal Infusion 咖啡、茶或香草茶
每位 HKD308 per person
兩位用 HKD598 per two persons

Upgrade your drink to Nutty Circus hot chocolate at HKD38 per person. (Not applicable to any discount offer)
另加每位 HKD38 將套餐飲品升級至烤焦糖榛果朱古力熱飲。(不適用於任何折扣優惠)

Additional HKD90 for a glass of Nyetimber Cuvee Chérie Demi-Sec MV to bubble up the afternoon tea experience. (Not applicable to any discount offer)
另加 HKD90 專享英國微甜氣泡酒一杯以提升下午茶體驗。(不適用於任何折扣優惠)

Unlimited serving of Purezza filtered water in still and sparkling at HKD28 per person.
無限供應 Purezza 過濾水及氣泡水收費每位 HKD28。

Please advise our associates if you have any food allergies.
如您對任何食物有過敏反應，請通知服務員相關資料。

All prices are subject to 10% service charge.
以上價目均須另加一服務費。